
Hallo allemaal,  

Mijn naam is Kim Essen en ik ben sinds kort toegetreden tot de medische 

commissie. Momenteel zit ik in mijn derde jaar van de opleiding fysiotherapie 

in Amsterdam waar ik het erg naar mijn zin heb. Verder loop ik dit jaar stage bij 

AFC Ajax. Naast de cursussen die ik daar krijg ben ik fysiotherapeute van de F1 

en ga ik mee met al hun wedstrijden. Dankzij deze stage heb ik al veel geleerd 

over sportblessures waar ik in de medische commissie veel aan zal hebben.  

Tijdens wedstrijden zal ik waar mogelijk aanwezig zijn op de baan, ook ben ik er 

vaak op trainingsavonden. Naast de andere commissieleden kunnen jullie nu 

ook bij mij terecht.  

 

 


